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Kontrollår: 2022

Fylke: VESTLAND

Kommune: Alver

Data fra skogfondsregnskapet: Avvirkning og planting/markberedning.

Skogfondskonto: S4631-0625 Saldo pr d.d.:

2019 2020 2021

Avvirkning, gran (m3) 1518 0 0

Planting (antall) 0 0 0

Markberedning (daa) 0 0 0

Skogeiers egenmelding. 1
I

Hvis det ikke er planlagt og tilrettelagt for naturlig foryngelse, skal sluttavvirkninger som er gjennomført i 2019 vere tilplantet i løpet av
2022 (jf. Forskriftom berekraftig skogbruk)

Angi årsak(er) til at planting ikke er gjennomført/registrert for avvirkning utført i 2019

Sett kryss for årsak og sett inn år der det er relevant: Ja

Rotsalg som ikke er avvirket. ( )

Salgsvolumet er avvirket i tynning. ( )

Salgsvolumet er avvirket i veilinje, kraftlinjehogst eller hogst i ( )

Arealet er omdisponert til nydyrking. ( )

Arealet er omdisponert til innmarksbeite og tatt i bruk. ( )

Arealet er omregulert til bolig, veier eller industriområde. ( )

Annet (bruk merknadsfelt under) ( )

Har tilrettelagt for naturlig foryngelse. ( )

Har kjøpt planter utenom skogfondsystemet. ( )

Planlegger planting på et senere tidspunkt (angi år) ( ) Ar:

Merknad: (Dersom du markerer flere alternativer, bør du angi en omtrentlig andel som hver av disse

28 239,50

v2.1

Dato: Underskrift:

Tilbakemelding sendes til: Alver KOMMUNE

UKJENT

Du kan også scanne utfylt egenmeldingsskjema og sende på e-post til:

marie.skogrand@alver.kommune.no;mikkel.bengtsson@alver.kommune.no
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TILLEGGSOPPLYSNINGER TIL VEDLAGTE SKJEMA

Arealene der det tidligere var plantet sitkagranskog på min eiendom, ønsker jeg skal omgjøres til
beiteomrade.
Grunnen til dette er at Uthella Beitelag har beitet i det største av mine to tidligere skogplanta områder
fra ca. 2007.
Uthella Beitelag driver med villsau som er effektive beitedyr og forhåpentligvis vil bidra til å få tilbake
kystlandskapet.

Imidlertid vil dette være avhengig av hvor mye som må gjøres for å få områdene omgjort til
beiteområde mht. kostnader/arbeid.
Etter min mening er området allerede et brukbart beiteområde der villsauene pr. dd beiter og dermed
skulle det ikke være
nødvendig med nevneverdige endringer.

For å få til en god plan for områdene ønsker jeg at vi sammen kunne ta en synfaring av områdene for å
få deres synspunkt
om hva som vil være den beste løsningen.
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